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Solar key-mark认证申请表
	项目号
	

	申请商
Applicant 
	中文： 

	
	English：

	申请商地址
Applicant’s address 
	中文： 

	
	English：

	制造商
Manufacturer


	中文： 

	
	English：

	制造商地址
Manufacturer’s address
	中文： 

	
	English：

	商标名字

Trade mark
	（注：英文的，不需图像，只需文字。The abbreviation of the applicant’s name is fine.）

	产品名称
The product name 
	中文： 

	
	English：

	所有需要认证产品的型号/ Product type or model
	

	产品参数/ Specification
	

	送检样品数量型号和该样品的重量/Quantity of samples and its weight
	测试样品的型号/Model of samples：

	
	测试样品的序列号/Serial No. of sample product：

	
	送检样品数量/Quantity of samples：

	
	样品的重量和价值/The weight and value of samples：

	
	注：所测试的产品的型号的功率必须是几个型号中最大的。

Remark: The sample power should be the maximum of all applied models.

	送检样品处置方式
	1． 测试结束后样品最长保存期为30天，逾期销毁。
2． 如需寄回请提供邮寄地址，所产生的运费将由申请商承担。

	☆注意Important Notice：
此申请表同时作为认证的最终证书确认单，请仔细核对申请者的名称、地址、产品名称、型号，确认无误后签字盖章。此内容为报告和证书签发的重要依据，签字确认后，如再更改报告和证书产生的一切费用由申请商自己承担。请保证提供的所有资料内容一致，如果因为申请商提供的资料不一致造成的错误而产生的一切费用，由申请商承担。

Note: This application form information is very important, please check the applicant's name, address, product name, model carefully, sign and seal after confirmation. We will issue the report and certificate based on the application form. The applicant should be responsible for any change of test report and certificate after signed the application form. Please ensure that all the documents provided by the applicant are consistent.
我们会在证书签发之前发一份最终确认函给您确认！

We will send you the certificate draft for final confirmation before issuing certificate. 
申请商/Applicant：
负责人姓名/Name：
签字和盖章/Sign & Seal：
日期/Date：
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